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OS 5/24 Tildelingsbrev fra rektor orientert om i LOSAM 14. mars 

Vedtak i HF - LOSAM - 10.04.2024  
LOSAM tar saken til orientering. 
 
 

OS 6/24 Budsjett 2024 drøftet i LOSAM 14. mars 

Vedtak i HF - LOSAM - 10.04.2024  
LOSAM tar saken til orientering. 
 
 

OS 7/24 Fremtidens HF - organisasjon 2025, rapport klar 15. april 

Behandling i HF – LOSAM – 10.04.2024 
Dekan orienterte om høringsprosessen som vil foregå 16.04-16.05. Det er åpnet for at både 

enheter og enkeltpersoner skal kunne levere innspill. Det vil bli holdt et allmøte 16.04 som det 

blir gjort opptak av. 

Vedtak i HF - LOSAM - 10.04.2024  
LOSAM tar saken til orientering. 
 
 

ST 9/24 Høringssvar til Dimensjoneringsutvalget, frist 14. april 

Behandling i HF - LOSAM - 10.04.2024  
Dekan innledet med at høringssvaret sier noe om hvordan HF ønsker å prioritere sine studieplasser 

fremover.  

Innspill fra LOSAM 

 Forskerforbundet ønsket en tydeliggjøring i høringssvaret,når det gjelder om man ønsker at 

årsstudiene skal telle i dimensjoneringskriteriene eller ikke. Det var litt uklart i utkastet som 

foreligger.  

o Forskerforbundet synes HFs høringssvar til dimensjoneringsutvalgets innstilling har 

mange gode og viktige poenger. De synes likevel at svaret kan være enda tydeligere 

på hva som er ugunstige ideer, da spesielt punktene under “Oppsummert om de 

kvantitative kriteriene”. Forskerforbundet spurte også om dannelsesaspektet i våre 

utdannelser burde fremheves ytterligere. 



 Dekan svarte til dette at de økonomiske rammebetingelsene setter tydelige 

begrensninger for virksomheten fremover, men at HF i sitt høringssvar også vil 

fokusere på betydningen av at NTNU også skal være et breddeuniversitet. 

Vedtak i HF - LOSAM - 10.04.2024  
LOSAM tar utkastet til høringssvar til Dimensjoneringsutvalget til etterretning, men ber om at 

punktet om NTNU som breddeuniversitet fremheves. LOSAM vil få anledning til å følge 

dimensjoneringssaken og hvordan den påvirker HF i tida som kommer.  

 

OS 8/24 HFs dialogmøte med rektor 11. april 

Vedtak i HF - LOSAM - 10.04.2024  
LOSAM tar saken til orientering. 
 
 

OS 9/24 Fremtidens studieportefølje, løypemelding 

Behandling i HF - LOSAM - 10.04.2024  
Dekan orienterte om frysing av studiet i kirkemusikk. Fakultetet må spare mer enn først antatt på 

grunn av lavere resultat i studiepoengproduksjon i 2023 enn forventet. Dette gjør at vi må enda mer 

ned i Strategisk personalplan, og vi må i større grad enn før bruke mindre ressurser på 

studieporteføljen. 

Vedtak i HF - LOSAM - 10.04.2024  
LOSAM tar saken til orientering. 
 
 

OS 10/24 Høringssvar fra Det humanistiske fakultet til Finansieringsutvalget 

Behandling i HF - LOSAM - 10.04.2024  
Fakultetet har levet høringssvar på Finansieringsutvalget forslag til endring av NTNUs 

rammefordelingsmodell til fakultetene. Bakgrunnen er at departementets finansieringsmodell til 

universitetene har blitt endret. 

Vedtak i HF - LOSAM - 10.04.2024  
LOSAM tar saken til orientering. 
 
 



OS 11/24 Saksfremlegg instituttenes periodeplaner 2024, HF 

Behandling i HF - LOSAM - 10.04.2024  
Dekan orienterte om at periodeplanene, som er en del av styringsverktøyet i staten. Det er samtidig 

et viktig lederverktøy å jobbe med og fungerer som en «huskelapp» for instituttenes prioriteringer. 

Vedtak i HF - LOSAM - 10.04.2024  
LOSAM tar saken til orientering. 
 
 

ST 6/24 Betenkninger ved utlysning av teknisk-administrative stillinger 

Behandling i HF - LOSAM - 10.04.2024  
Dekan innledet saken. Det vil bli ansettelseskontroll i teknisk-administrative stillinger på 

forsommeren, dette er avgjort i dekanmøtet. Hensikten er at overtallige ved én enhet skal kunne gå 

inn i ledige stillinger ved annen enhet ved NTNU. HF ansetter ingen i teknisk-administrative 

stillinger i mai/juni 2024, med unntak av administrativ leder på fakultetet. 

Innspill fra LOSAM: 

 NTL stilte spørsmål om det er kvalifikasjonsprinsippet som gjelder i omstillingsprosesser da det 

er uenighet om hvilke prinsipper som skal gjelde under omstilling. For NTL er 

ansiennitetsprinsippet svært viktig 

o HR-sjef svarte at i gjeldene omstillingssituasjon er det snakk om en annen passende 

stilling, og da er det kvalifikasjonsprinsippet som gjelder 

o Administrativ leder spilte inn at om vi får vakanse nå, vil ikke stillingen bli lyst ut før 

overtallighet er sjekket i organisasjonen. 

HR-sjef ba videre om innspill på hvordan vi skal håndtere dette fremover. HR har ofte kort tid og det 

er viktig å få rask avklaring. HR-sjef ønsket ber om unntak fra prinsippet om fysisk møte slik at 

saker kan tas på sirkulasjon i LOSAM med frist på tre dager. 

Innspill: 

 Forskerforbundet mente at det ikke heldig med saker på sirkulasjon, da man gå glipp av noe. Det 

er ryddigst å ta det i fysisk møte. Sirkulasjon bør heller være unntaket enn regelen.  

 Forskerforbundet minnet om at de gjentatte ganger har bedt om å få betenkninger til 

vitenskapelige stillinger som informasjonssak inn i LOSAM igjen. HR-sjef Christen Torvik 

tar saken videre. 

 NTL spilte inn at det er kort tid med tre dager og stilte spørsmål om hva som er grunnen til at det 

skal skje så raskt. 

 Forskerforbundet mente også at tre dager er for kort tid. 



 

Vedtak i HF - LOSAM - 10.04.2024  
For utlysningstekster teknisk/administrative stillinger:  

LOSAM slutter seg til at utlysningstekster kan behandles på sirkulasjon unntaksvis, men at 

fysiske møter bør være hovedregelen. Hvis utlysningsteksten behandles på sirkulasjon, skal 

medlemmene i LOSAM i hvert enkelt tilfelle spørres om en behandlingstid på tre dager er greit.  

Betenkningen består kun av stillingens innhold og kravspesifikasjonen. Betenkningen skal 

inneholde et eget punkt som drøfter medvirkningen i enheten.  

 For vitenskapelige stillinger:  

Utlysningstekster legges ut i en egen mappe til LOSAM i Teams, til orientering.  

 
 
 

ST 7/24 Saksfremlegg årsrapport HF 2023, LOSAM 

Behandling i HF - LOSAM - 10.04.2024  
Administrativ leder innledet om saken. Etter innspill i instituttledermøtet og i fakultetsstyret i 2023 

ble HFs gode resultater i 2023 i større gradfremhevet. Vi vil også skrive inn en mer offensiv 

fremstilling der verdien av – og behovene for humanistiske fag framheves.   

Innspill: 

 NTL mente rapporten inneholder mye tall.   

 NTL spilte inn at det er gledelig at midlertidigheten har gått ned, og oppfordret til at dette 

framheves i innledningen.  

 NTL etterlyste en rød tråd i rapporten og viste til satsingen på det kollektive tiltak som ble 

framhevet i rapporten for 2022.   

o Dekan svarte til dette at det er vanskelig å bake inn det kollektive da planverktøyet for 

rapporteringen har endret seg. 

 Akademikerne stilte spørsmål om effekten av tiltakene bli vurdert, spesielt siden flere tiltak går 

samtidig.  

o Dekan svarte at det følges opp underveis.  

 Forskerforbundet etterlyste fokus på likestillingstiltak og fokuserte på Kvalifiseringsstipend for 

kvinner der søknadsprosess og tildeling på HF er vanskeligere enn det ser ut som på NTNUs 

sider om stipendet.  



Vedtak i HF - LOSAM - 10.04.2024  
LOSAM tar saken til etterretning. Administrasjonen tar med innspillene i arbeidet med ferdigstilling 

av årsrapporten. 

 

ST 8/24 Referat LOSAM 14.03.2024 

Vedtak i HF - LOSAM - 10.04.2024  
Referatet fra LOSAM 14.03.2024 ble vedtatt. 
 
 


